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 Besluitenlijst van de openbare vergadering van
de raadscommissie van de gemeente Dalfsen,

d.d. 6 juni 2016

Aanwezig:
Voorzitter H.A.J. Kleine Koerkamp
Griffier J. Leegwater
Raadsleden:
Gemeentebelangen J.G. Ellenbroek, E.J. Hof, G.M.M. Jutten, mw. H.G. Kappert,

P.B.M. Meijerink, J.G.J. Ramaker, A. Schuurman, mw. I.G.J. Snijder-Haarman
CDA A.C. Koetsier , T.B.M. Logtenberg, mw. A.J. Ramerman, 

mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte, J.W. Uitslag
ChristenUnie mw. H. Lassche-Visscher, A. Nijburg, L.M. Nijkamp 
PvdA J.J. Wiltvank
D66 J.T.P.M. Rooijakkers
VVD -

Afwezig:
R.H. Kouwen (CDA) en R.P. Schuring (VVD)

Tevens aanwezig:
Wethouders N.L. Agricola en M.R.H.M. von Martels, directeur A. Goeree, ambtelijke ondersteuning: 
mw. L. van Dam (punt 4)

AGENDAPUNT COMMISSIEADVIES/BESLUIT
1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:31 uur. 

De heren Kouwen (CDA) en Schuring (VVD) zijn 
afwezig.

2. Spreekrecht burgers Dhr. Th. Knotters, op het agendapunt ‘2e 
verzamelplan Buitengebied, onderdeel Ankummer 
Es 1’. Hij roept de raad op om zijn huidig en 
toekomstig gebruik van zijn perceel te vrijwaren 
van bezwaren en dit in het plan te regelen. 

3. Vaststelling agenda Conform.

4. 2e verzamelplan buitengebied
Voorstel:
1. In te stemmen met de Nota van Zienswijzen en 

kennisgeving.
2. Het 2e verzamelplan bestemmingsplan 

Buitengebied gemeente Dalfsen, het GML-
bestand NL.IMRO.0148.2eVerzamelplanBG-
vs01 met daarin de geometrisch bepaalde 
planobjecten, de bijbehorende bestanden, 
toelichting en de bijlagen, waarbij gebruik is 
gemaakt van een ondergrond die is ontleend 
aan de GBKN-versie van 23 februari 2016, 
langs elektronische weg en in analoge vorm 
gewijzigd vast te stellen.

3. Het Beeldkwaliteitplan Ankummer Es 1 vast te 
stellen als invulling van de Welstandsnota 
2014 voor  het deel van het plangebied dat in 
dit beeldkwaliteitplan is opgenomen.

4. De Provincie Overijssel te vragen het besluit 
eerder bekend te mogen maken dan de 
wettelijk voorgeschreven termijn van 6  weken.

5. Geen exploitatieplan vast te stellen.
6. De door het college opgelegde 

geheimhouding, zoals bedoeld in artikel 25, 
tweede lid en artikel 55 lid 1 Gemeentewet, ten 
aanzien van in het raadsvoorstel genoemde  
bijlage 1 te bekrachtigen, voor een periode tot 
vijf naar na het inwerkingtreden van het 2e 
verzamelplan bestemmingsplan Buitengebied.

Wethouder Agricola zegt toe om voor de 
raadsvergadering inzicht te verschaffen in de 
plannen van dhr. Knotters en mogelijke 
consequenties voor het 2e verzamelplan.  

Gemeentebelangen vindt de werkwijze rondom 
verzamelplannen prima. Het is efficiënt om ook de 
ambtshalve wijzigingen op deze manier mee te 
nemen. De fractie kan zich vinden in het plan, met 
het voorbehoud dat de toegezegde informatie van 
geen invloed zal zijn. ChristenUnie en PvdA sluiten 
zich hierbij aan. 

D66 kan zich er in vinden, maar heeft behoefte om 
na te gaan hoe de communicatie is verlopen. Met 
dat voorbehoud is de fractie voornemens in te 
stemmen. Het CDA vindt het opvallend dat de 
zienswijzen zijn ingebracht door mensen die wat 
verder weg wonen, niet door de directe buren. 
Daarbij gaat het vooral om geluidsoverlast. De 
wijze van geluidswering vraagt wel aandacht, maar 
is nu niet aan de orde. Dat valt onder de 
Omgevingsvergunning en is ook een kwestie van 
handhaving. Voor de Ankummer Es wacht de 
fractie de informatie af, de fractie kan verder 
instemmen. 
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2e verzamelplan Buitengebied
(vervolg)

De voorzitter stelt voor dit als akkoordstuk op de 
agenda van de raad op te voeren. Als de 
toegezegde informatie daar aanleiding toe geeft, 
kan de raad dit desgewenst bespreken. 

5. Stimulering startende ondernemers
Voorstel:
1. Kennis te nemen van de notitie 

stimuleringsmogelijkheden voor startende 
ondernemers.

2. Zorg te dragen voor goede voorlichting 
over ondersteunende faciliteiten voor 
startende ondernemers.

3. Geen aanvullende maatregelen te 
nemen voor het ondersteunen van 
startende ondernemers.  

Gemeentebelangen vindt aandacht voor startende 
ondernemers erg belangrijk. Met goede 
voorlichting kunnen drempels worden 
weggenomen. Proactief communiceren, waaronder 
via de website, is belangrijk. De fractie is blij met 
de notitie en kan met het voorstel instemmen.

Het CDA vindt het belangrijk dat de gemeente 
actief stimulerende maatregelen neemt. Met een 
actieve rol verwachten we meer van de gemeente 
dan een passieve informatieverstrekking. De notitie 
is beperkt tot financieringsmogelijkheden. Het 
onderzoek zou minimaal moeten worden 
aangevuld met inbreng van ZP Dalfsen en 
ervaringen van startende en gestopte 
ondernemers, zodat de behoefte aan 
gemeentelijke maatregelen in kaart worden 
gebracht. Pas daarna conclusies trekken.

De ChristenUnie wil een beter beeld krijgen van de 
vraag vanuit de ondernemers. Aanvullend 
onderzoek is nodig bij de doelgroep, branche-
organisatie, Kamer van Koophandel en 
ondernemersverenigingen. De huidige notitie is 
onvoldoende voor een conclusie. 

De PvdA sluit zich hierbij aan waar het de 
volledigheid van de notitie betreft, en mist ook 
inbreng van ZP Dalfsen. Het lijkt aan de magere 
kant om als gemeente niets te doen. De fractie zal 
zich zelf ook verdiepen in huidige mogelijkheden 
en neemt het oordeel mee terug naar de fractie.

D66 vindt het stuk goed leesbaar, maar is 
teleurgesteld in het antwoord dat geen afstemming 
in de regio is geweest (Ommen, Hardenberg, 
Zwolle). Tegelijkertijd moet niet de illusie bestaan 
dat we de echte ondernemers helpen; die redden 
zich wel. Aanvullend onderzoek is nodig.

De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
een aanvullend onderzoek noodzakelijk vindt. Hij 
verzoekt het college een nieuw voorstel te doen, 
zodat dit in september kan worden behandeld.

6. Kadernota cultuurbeleid 2017-2020
Voorstel:
De kadernota cultuurbeleid 2017-2020 vast te 
stellen.

Het CDA is blij met de kadernota. Cultuur geeft 
identiteit en doe je samen, en het is van en voor 
alle inwoners. De uiteindelijke nota cultuurbeleid 
moet de verbinding stimuleren. Aandachtspunten 
zijn de Schat van Dalfsen, stimuleren eigen 
initiatief (ook buiten kern Dalfsen) en inzetten op 
jeugd. De fractie kan akkoord gaan. 

De PvdA vindt de kadernota inhoudelijk oké, maar 
heeft bedenkingen bij het financiële kader. Als 
uitgangspunt is het goed, maar de fractie wil ruimte 
houden om dit zo nodig aan te passen. 
(vervolg op volgende bladzijde)
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Kadernota cultuurbeleid 2017-2020
(vervolg)

D66 sluit hier bij aan. De fractie is blij met de 
kadernota, maar heeft zorg over het uitgangspunt 
van budgetneutraliteit. Het lijkt op een 
vermindering als de provinciale bijdrage wegvalt. 
De ChristenUnie is in grote lijnen akkoord. De 
fractie vraagt meer aandacht voor de positie van 
de kulturhusen en de ouderen. De visie in 4.1 mag 
worden verduidelijkt en toegesneden op de rol van 
de gemeente. Aandachtspunten zijn verder de 
verbinding van de Schat van Dalfsen en de 
spreiding over de kernen.

Gemeentebelangen vraagt zich af of gelijk houden 
van het budget realistisch is. De nieuwe ambities 
mogen niet ten koste gaan van de huidige 
verenigingen, behoud van de vitaliteit van de 
kernen staat centraal. Consequenties zijn nog 
onvoldoende helder. Aandachtspunten zijn verder 
de communicatie en participatie. De fractie houdt 
het oordeel nog even in beraad.

De voorzitter concludeert dat de kadernota breed 
wordt ondersteund, maar dat er nog bedenkingen 
zijn bij m.n. het financiële kader. Het voorstel wordt 
als bespreekstuk aan de agenda van de raad 
toegevoegd.

7. Schorsing De voorzitter schorst de vergadering om 21:00, om 
na de schorsing in beslotenheid verder te gaan. 

Aldus vastgesteld door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering 
van 5 september 2016.

De raadscommissie voornoemd,

de voorzitter, de griffier,  
H.A.J. Kleine Koerkamp drs. J. Leegwater


